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Zápis ze 5. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 16. 5. 2023 v Praze na Strahově 
 

přítomni:   J. Boháč, Z. Krpata, M. Doktor, P. Bednář, P. Hottmar, P. Náprstek 
hosté:         J. Adam, T. Ježek, P. Šebesta 
omluveni:   
 
 

1. Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  
 

□ 
 

ČP benjamínků 2023 – předseda STK Z. Krpata informoval o dalších uskutečněných závodech Českého poháru 

benjamínků, a to na KVS, v Chomutově a Ústí n/L. Závod v Brně byl kvůli zvýšenému povodňovém stupni 

přesunut na náhradní termín 27. 5. 2023. Tlumočil převažující pozitivní vnímání změny systému ze strany 

zúčastněných oddílů. Český pohár benjamínků bude pokračovat dalšími závody. Výbor vzal na vědomí. 
 

□ 

 

Hodnocení I. NZ RDS (18.-20. 4., Račice) – Z. Krpata zhodnotil nominační závod, který proběhl ve formátu 

testovacího závodu RDS. Pro potřeby nominace do posádek se závodilo také na trati 300m. Závod připravila 

STK společně s reprezentačním trenérem P. Hottmarem. Technické zajištění v dostačující podobě. Z důvodu 

odřeknutí původně potvrzeného termínu ze strany NOC bude požadována nižší cena nájmu areálu. Výbor vzal 

informaci na vědomí. 
 

□ 

 

Ú – 1/4/23 je splněn: Hodnocení I. ČP mládeže ve vytrvalosti (22. – 23.4., Most) – Z. Krpata podal výboru 

hodnocení závodu, který se uskutečnil v Mostě na jezeře Matylda. Celkově uspokojivá úroveň, komentoval 

přednosti a nedostatky lokality a podmínek pro pořadatele a účastníky. Závodilo se intervalově na trati 2000m 

a s hromadných startem na trati 4000m. Smlouva s pořadatelem byla podepsána.  
 

□ 

 

Hodnocení II. ČP mládeže Račice – P. Šebesta a Z. Krpata podali výboru hodnocení o proběhlém závodě 

v Račicích. P. Šebesta působil v roli dohledu nad připraveností areálu NOC pro závody ČSK. Dohlížel na 

plnění svazem objednaných služeb u NOC, aby byl zajištěn hladký průběh závodu, zajištěna úroveň komfortu 

pro účastníky závodu a bylo možné zkontrolovat údaje k fakturaci. Diskuse k časové náročnosti programu a 

překvapivě vysoké účasti v některých věkových skupinách, vyhodnotí STK. 
 

□ 
 

III. ČP mládeže a II. NZ (2. – 4. 6., Račice) – Z. Krpata informoval o přípravách II. NZ v Račicích, společně 

s reprezentačním trenérem P. Hottmarem připravují časový rozpis a pořadí disciplín s preferencí nominačních 

jízd pro státní reprezentaci. 
 

□ 
 

Ú – 5/2/22 trvá: Výběrové řízení na pořádání domácích soutěží a výcvikových táborů RD a SCM – Z. Krpata 

informoval, že příprava návrhu zadání výběrového řízení je v závěrečné fázi. Výborem schválený návrh cen za 

poskytnuté služby při pořádání domácích soutěžích a výcvikových táborech byl projednán na schůzce 

s ředitelem NOC VS Račice M. Kurfirstem. Jednání s právní kanceláří k přípravě zadání výběrového řízení je 

naplánováno na 17. 5. 2023, jednání se zúčastní Z. Krpata a J. Adam. 
 

□ 
 

Ú – 3/3/23 trvá: Zveřejňování výsledů soutěží – Z. Krpata informoval, že některé chybějící výsledky 2021 a 

2022 již byly na web kanoe.cz doplněny, na zbylých pracuje. Pořadatelům závodů termínové listiny, kteří 

nedodají výsledky za tyto roky, může být krácen příspěvek na pořádání soutěží. Dále předseda STK zajistí, aby 

byly propozice svazových soutěží na webu dostupné po celý rok, i po skončení akce. 
 

□ 

 

Ú – 2/4/23 je splněn: Registrační řád a směrnice o evidenci členské základny – po vyjasnění registrace cizinců 

byl řád dopracován a schválen Předsednictvem ČSK per rollam, následně byl vydán a zveřejněn na webu 

kanoe.cz. 
 

□ 

 

Registrační systém ČSK – všechny oddíly a kluby sekce již pracují s novým registračním systémem ČSK, kde 

si již spravují registrace a odhlášky elektronicky. Z klubů zaznamenány pozitivní ohlasy na nový registrační 

systém, pracují s ním.  
 

□ 

 

Ú – 3/4/23 trvá: Bodování do žebříčků cizinců – Předseda STK informoval, že otázku bodování cizinců 

registrovaných v klubech do žebříčků analyzuje a připraví návrh k dalšímu projednání. 
 

 
2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ 

 

Financování SCM, SpS a TOP 10 – P. Hottmar podal informaci o průběžném čerpání přidělených finančních 

prostředků detašovaným pracovištím. Výbor vzal informace na vědomí. 
 

□ 

 

VT Oboz II – P. Hottmar informoval o proběhlém VT Oboz II, který vedl V. Stejskal a K. Kožíšek a další 

trenéři. P. Hottmar upozornil na nedostatek zkušených trenérů, kteří by měli čas a zájem účastnit se takovýchto 

celostátních kempů. 
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□ Ú – 4/4/23 je splněn: TOP 10 SCM – P. Hottmar připravil z prodiskutovaného podkladu  finální návrh doplnění 

kritérií TOP 10 pro rok 2024, řešící situaci v případě shody na dolní hranici postupu mezi TOP 10, návrh byl 

po projednání výborem schválen. 
 

 

 
       3.    Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    

□ 

 

Plánované akce RDS 2023 – vedoucí trenér RD P. Hottmar informoval o stavu příprav výjezdů RDS na 

mezinárodní soutěže. Připravuje se výjezd na SP Poznaň, kterého se zúčastní menší výprava. Výbor vzal 

aktuální informace na vědomí. 
 

□ 

 

Ú – 4/3/23 je splněn: Smlouva s reprezentanty 2023 – reprezentační trenér P. Hottmar informoval, že 

aktualizované smlouvy svazu s reprezentanty na rok 2023 jsou reprezentanty podepsány. 
             

□ 
 

Hodnocení NZ RDS – P. Hottmar zhodnotil průběh I. NZ RDS a představil nominací reprezentačního družstva 

pro závody SP Szeged a SP Poznaň. Výbor vzal návrh nominace bez připomínek na vědomí.  
 

□ 

 

Testování posádek K4 500m - Asistent vedoucího trenéra RD, specialista pro přípravu posádek J. Štěrba zaslal 

výboru informaci o postupu testování, skládání posádek a o plánu přípravy posádek K4 500m mužů a žen na 

závod SP Szeged, včetně hodnocení tenzometrie a měřených tréninků. Krátce komentoval P. Hottmar. Vzato 

na vědomí. 
 

□ 

 

Hodnocení SP Szeged – vedoucí trenér RD P. Hottmar zaslal výboru hodnotící zprávu. V Szegedu byla 

konkurence velmi vysoká a povětrnostní podmínky tvrdé, s vlivem bočního větru na nekryté dráhy. Český tým 

byl oslaben o D. Havla, který těsně před startem soutěží onemocněl a M. Fuksu, který se nezúčastnil singlových 

disciplín z rodinných důvodů. Velmi pozitivním výsledkem bylo umístění mužského čtyřkajaku s J. Brabcem 

v posádce, který narychlo nahradil D. Havla. Řada výkonů ve finále B byla v daných podmínkách také velmi 

hodnotná. Vzato na vědomí. 
 

□ EH Krakow 2023 – vedoucí trenér RD P. Hottmar podal informaci o přípravách a průběhu sestavování finální 

nominace českého týmu na EH Krakow 2023. Upozornil na organizační specifika multisportovní soutěže, 

zastřešené Evropskými olympijskými výbory. Na základě výsledků SP Szeged je prozatím nominovaná 

posádka K4 500m muži. O zbytku nominace rozhodnou výsledky II. NZ RDS. Řeší se možnost povolení účasti 

pěti našich kajakářů namísto vyjetých čtyř míst. (K4 a J. Dostál na K1), O součinnost byl požádán ČOV, aby 

požádal ECA o výměnu jednoho českého vyjetého místa v kategorii kanoe žen za jedno kajaku mužů, stále se 

čeká na vyjádření. 
 

□ Příprava II. NZ RDS – P. Hottmar informoval o přípravě pořadí disciplín v programu závodu, kterou 

komunikuje se zainteresovanými trenéry a předsedou STK Z. Krpatou. Program závodu bude včas zveřejněn. 
 

□ 

 

VT Japonsko – P. Hottmar informoval o nabídce možnosti výjezdu na VT do Japonska v přípravném období 

2023/24, do stejného místa, kde probíhaly přípravné kempy RDS před OH Tokio 2020. Informace bude 

poskytnuta vedoucím trenérům RSC k případnému využití. 

 

RDJ 
 

 

□ 

 

 

 

 
 

□ 

 

Plánované akce RDJ 2023 – vedoucí reprezentační trenér P. Hottmar podal výboru informaci o přípravách 

výjezdů na mezinárodní soutěže RDJ. Nejbližší plánovaná mezinárodní akce je mezinárodní regata 

v Bratislavě, které se zúčastní 40 zájemců – závodníků z dorostu, juniorské kategorie i z kategorie do 23 let.  

Výjezd je připravován v souladu s nominačními kritérii. Části účastníků dle dosavadní výkonnosti je pobyt 

hrazen z rozpočtu RD, ostatní startují na vlastní náklady. Výbor schválil předloženou nominaci a vedoucího 

výpravy V. Stejskala.  
 

Příprava výjezdu na MSJ Auronzo - ubytování je s pořadateli předjednáno, dopravu zajistí autobus s řidičem 

ASC Dukla, přípravy výjezdu pokračují. Vzato na vědomí. 

 

RDM  

□ 

 

Plánované akce RDM 2023 – reprezentační trenér T. Ježek podal výboru informace o přípravách výjezdu 

reprezentačního družstva na SPM Ruse (2. – 4. 6.) a MEM Slavonski Brod (13. – 16. 7.).  
                                                                             

□ 

 

Nominace SPM Ruse 2023 – reprezentační trenér T. Ježek předložil výboru s komentářem návrh nominace 

RDM na závod SPM Ruse 2023. Výbor navrženou nominaci po projednání schválil. 
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□ 

 

ČPM 2023 – T. Ježek podal informaci z uskutečněných prvních dvou závodů zařazených do seriálu ČPM 2023, 

Orlického maratonu a Vídeňského mezinárodního maratonu. Výbor vzal informaci na vědomí. 

 

            4.   Různé 
 

□ 

 

Rozpočet sekce 2023 – sekretariát sekce po komunikaci s předsedou STK Z. Krpatou a vedoucím trenérem RD 

a SCM P. Hottmarem upřesnil rozpočet sekce na rok 2023 na základě vydaného Rozhodnutí NSA o přidělení 

dotace pro ČSK a následném schválení rozdělení dotace mezi jednotlivé sekce ČSK Předsednictvem svazu. 

Takto upravený rozpočet sekce byl po diskuzi k jednotlivým položkám a se zapracováním připomínek výborem 

schválen. 
                                                                                                                                                                             

□ 

 

Ú – 6/4/23 trvá: Majetky ČSK – J. Boháč a P. Bednář podali výboru aktuální informace o správě objektů ČSK. 

Na Skalici, kde nájemci končí v letošním roce nájemní smlouva na provoz kempu. Je připravováno a bude 

vypsáno veřejné  výběrové řízení prostřednictvím dvou největších realitních serverů v ČR.  
                                                                                                  

□ Informace z NSA – Podána informace o vydání Rozhodnutí o poskytnutí dotace pro ČSK na činnost svazu, 

talentovanou mládež a státní reprezentaci ze strany NSA. Dotace již byla připsána na svazový účet, 

předsednictvo řeší úročení svazových účtů. Upozorněno na nutnost dodržování dotačních podmínek NSA 

(někdy nelogických – zákaz plateb v hotovosti apod.) při čerpání dotace. 
 

□ „Movité investice – rozvoj materiálně-technické základny sportovních svazů 2023“ – J. Adam podal informaci 

o obdržení dokumentu „Registrace akce“, kde je vyčíslena výše navržené dotace NSA pro ČSK. Po dodání 

dokumentace k zadávacímu řízení, výběru dodavatele a podepsaných smluv s vybranými dodavateli bude NSA 

vydáno Rozhodnutí o poskytnutí dotace. Požadavky SRK byly akceptovány, bude zajištěna požadovaná 

administrativa .                                                                       Ú: 1/5/23 – J. Adam, Z. Krpata, T. Ježek 

                                                                                                T: 30. 5. 2023 

□ Příprava kandidatury MS Račice 2027 – Obhajoba kandidatury na pořádání MS Račice 2027 proběhla 29. 4. 

v Budapešti při zasedání Boardu ICF. Kandidaturu ČSK prezentovali předseda ČSK S. Ježek, zpracovatel P. 

Šebesta a sekretář SRK ČSK J. Adam. MS 2027 bylo přiděleno Szegedu s tím, že kandidatura ČSK je 

konkurenceschopná a předseda ČSK obdržel příslib na přidělení MS v roce 2029. 
                                                                                                                                                                                                      

□ Informace z NOC VS Račice – J. Boháč podal informaci o plánované valné hromadě NOC VS Račice, která 

se uskuteční 31. 5. 2023 s programem standardní výroční agendy plus schválení novely stanov NOC VS a 

volby orgánů spolku. Výbor schválil zastoupení ČSK na valné hromadě NOC Z. Krpatou, nominaci J. Boháče 

do Výboru NOC a nominace Z. Krpaty a P. Šebesty do Kontrolní komise NOC. Připravit po projednání 

v Předsednictvu ČSK plnou moc pro Z. Krpatu.                   Ú: 2/5/23 – J. Adam 

                                                                                                T: 29.5. 2023 

□ Jednání se státem ve věci nájmů státních pozemků klubům (Povodí) – J. Boháč informoval o stávající situaci, 

kdy Ministerstvo zemědělství po ročním jednání odmítlo uzavření společného memoranda se sportovními 

svazy, ČOV a ČUS a vydalo informaci, že Povodí přistoupí k řešení uplatněním 50% sazby z cen obvyklých 

(v Praze 40%). ČSK bude pokračovat v jednání s Ministerstvem financí k úpravě metodiky stanovení cen 

obvyklých u vodních toků, kde znalci nyní nemají prostor ke snížení cen na reálnou hodnotu. 
 

□ 

 

 

 

 
 

Ú – 7/4/23 je plněn: Nábory v členských klubech – výbor diskutoval nad úkoly na které je potřeba se nyní 

zaměřit při realizaci propagace náborů do klubů rychlostní kanoistiky. Zřízení webových stránek s kvalitním 

rozcestníkem s kontakty klubů v celé ČR, na které se bude odkazovat v propagačních materiálech, bylo 

projednáno se S. Ježkem. M. Doktor poptal u agentury zpracování grafiky a nástrojů pro náborové akce, čeká 

na návrh s vizualizací a cenovou nabídku. Z. Krpata připraví návrh podmínek a kritérií pro poskytnutí podpory 

klubům na pořádání letních příměstských táborů. Jednání k náborům bude pokračovat.                      

□  Konference ČSK – Předsednictvo ČSK rozhodlo o termínu konání Konference ČSK, a to 15. 6. 2023, v Praze, 

v sídle svazu na Strahově. Sekretariát ČSK připraví pozvánku a spolu s písemnými podklady pro jednání 

rozešle zvoleným delegátům jednotlivých sekcí. Nominovaní zástupci SRK ČSK pro svazovou konferenci, 

včetně náhradníků, budou o termínu konference bez odkladu upozornění. 
                                                                                                Ú: 3/5/23 – J. Adam 

                                                                                                T: 26.5. 2023 

 
 

 

Zapsal:  J. Adam 

Termín příští schůze výboru SRK bude 13. 6. 2023 

 


